



FOR IMMEDIATE RELEASE

October 29, 2025

Quebec Market Announcement

As part of BrettYoung's strategic initiative to establish a national presence in the Professional Turf and Reclamation industry, we are thrilled to announce our expansion into Quebec, bringing a complete portfolio of products supported by expert on-the-ground sales resources.

We are also pleased to announce James Johnson will be joining the BrettYoung Professional Turf & Reclamation team as Regional Account Manager – Quebec, effective December 1, 2025.

James, a University of Guelph graduate in Turfgrass Management, brings with him over 10 years of experience in the professional turfgrass management industry, including the last three years as Turf Manager for CF Montreal at Saputo Stadium.

Prior to CF Montreal, James was the Assistant Superintendent at Beaconsfield Golf Club for three years and spent a total of 11 years at Beaconsfield. The combination of James's sports turf and golf experience make him the ideal candidate to support our Quebec expansion and customers going forward.

This expansion brings new and innovative products to Quebec turf managers, including:

- **Innovative Fertilizer Solutions:** From our own TruPrill® homogenous fertilizers to our leading liquid fertility partners Plant Food Company and Redox Turf, alongside organic fertilizer leaders Earthworks, BrettYoung's fertilizer portfolio is known throughout the industry for sustainability and efficiency.
- **Greens Covers:** BrettYoung's innovative Ice Armour System® has been helping turf managers overcome adverse winter weather for decades and we are excited to bring this trusted system to Quebec.
- **Bunker Liners:** Flexscape™ is a near permanent, flexible liner solution designed to outperform bunker hardscapes while offering an extremely simple, hassle-free installation method anyone can perform.
- **Canadian Turfgrass Varieties:** As a Canadian based primary seed producer, BrettYoung offers a complete portfolio of cool-season turfgrass varieties grown, processed, and packaged in Canada.

These innovative solutions, alongside BrettYoung's comprehensive portfolio, will have marketing, administration and warehousing tailored for Quebec customers.

James's contact info will be shared closer to his start date of December 1. Please join us in welcoming James to BrettYoung!

-30-

About BrettYoung

BrettYoung is a privately held, family-owned agribusiness with headquarters in Winnipeg, MB, Canada. Proud of our nearly 90 year history in agriculture, we employ approximately 250 people in several processing and distribution facilities across Canada and in various sales territories throughout North America serving customers in three distinct markets: (1) BrettYoung is a primary producer of industry-leading forage and turf products that serves domestic and international markets; (2) BrettYoung provides crop input solutions to Canadian and US farmers, including BrettYoung™ brand canola, forage, corn, and soybean seed and ag-biologicals; and (3) BrettYoung provides a wide range of products and services to professional turf and reclamation markets across Canada.

For more information, contact:

Andrew Hardy, Ontario Sales Manager – Professional Turf & Reclamation

BrettYoung

P: 800-665-5015

E: Andrew.Hardy@brettyoung.ca

www.brettyoung.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

October 29, 2025

BrettYoung Annonce Son Expansion Stratégique Au Québec

Afin de renforcer sa présence nationale dans le secteur du gazon professionnel et de la réclamation, BrettYoung est ravi d'annoncer son expansion officielle sur le marché Québécois. Cette expansion s'accompagne d'une gamme complète de produits de qualité, soutenue par une équipe de vente expérimentée et bien implantée sur le terrain.

Nous sommes heureux d'annoncer la nomination de James Johnson au poste de gestionnaire régional de comptes – Québec, à compter du 1er décembre 2025.

Diplômé en gestion du gazon de l'Université de Guelph, James cumule plus de dix ans d'expérience dans l'industrie du gazon professionnel. Au cours des trois dernières années, il a occupé le poste de gestionnaire du gazon pour le CF Montréal au Stade Saputo. Avant cela, il a travaillé pendant plus d'une décennie au club de golf Beaconsfield, où il a notamment été surintendant adjoint pendant trois ans.

Son parcours unique, alliant expertise en terrain de sport et en golf, fait de lui le candidat idéal pour soutenir la croissance de BrettYoung au Québec et accompagner nos clients dans la région.

Une offre de produits adaptée aux besoins des gestionnaires Québécois:

BrettYoung est fier de proposer une gamme de solutions éprouvées et innovantes conçues spécialement pour répondre aux conditions uniques du marché québécois:

- **Engrais innovants:** Qu'il s'agisse de nos propres engrais homogènes de marque *TruPrill®*, des solutions en fertilité liquide offertes par nos partenaires *Plant Food Company* et *Redox Turf*, ou encore des produits organiques d'*Earthworks*, notre gamme d'engrais est reconnue à l'échelle de l'industrie pour son efficacité et sa durabilité.
- **Couvertures (pour verts) de protection hivernale:** Le système *Ice Armour®* de BrettYoung, utilisé depuis des décennies, aide les gestionnaires à protéger leurs surfaces des rigueurs de l'hiver. Nous sommes ravis d'introduire cette technologie éprouvée au Québec.

- **Doublures de bunker:** *Flexscape™* est une doublure de bunker quasi permanente, souple et facile à installer. Elle offre une solution durable aux défis d'aménagement et d'entretien des fosses de sable.
- **Variétés de semences à gazon canadiennes :** En tant que producteur de semences basé au Canada, BrettYoung propose une large gamme de variétés de gazon de saison fraîche, cultivées, transformées et emballées au pays, et spécialement adaptées aux conditions climatiques Canadiennes.

Cette expansion s'accompagne d'un service complet – marketing, administration et entreposage – conçu pour répondre aux besoins spécifiques des clients Québécois.

Les coordonnées de James Johnson seront partagées à l'approche de son entrée en fonction, début décembre. Nous souhaitons chaleureusement la bienvenue à James au sein de l'équipe BrettYoung et sommes impatients de collaborer avec la communauté du gazon professionnel au Québec!

-30-

À propos de BrettYoung

BrettYoung est une entreprise agroalimentaire familiale privée dont le siège social est situé à Winnipeg, au Manitoba, au Canada. Fiers de nos près de 90 ans d'expérience en agriculture, nous employons environ 250 personnes dans plusieurs installations de transformation et de distribution au Canada et sur divers territoires de vente en Amérique du Nord. Nous desservons trois marchés distincts : (1) BrettYoung est un producteur principal de produits fourragers et de gazon de pointe, destiné aux marchés nationaux et internationaux ; (2) BrettYoung fournit des solutions d'intrants agricoles aux agriculteurs canadiens et américains, notamment des semences de canola, de fourrage, de maïs et de soja ainsi que des produits agrobiologiques de marque BrettYoung™ ; et (3) BrettYoung offre une vaste gamme de produits et services aux professionnels du gazon et de la remise en état des terres partout au Canada.

Pour plus d'informations, contactez:

Andrew Hardy, Ontario Sales Manager – Professional Turf & Reclamation

BrettYoung

P: 800-665-5015

E: Andrew.Hardy@brettyoung.ca

www.brettyoung.ca